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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister van Justitie over
adopties uit China. (Ingezonden
30 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Adopties uit China deels
onnodig»?1 Wat is uw reactie op de
conclusie van de auteur van het boek
over het Chinese bevolkingsbeleid en
interlandelijke adopties dat adopties
van niet-gehandicapte Chinese
kinderen door buitenlandse ouders
niet meer nodig zijn?

2
Is het waar dat er in China
tegenwoordig genoeg ouderparen
zijn die de niet-gehandicapte kinderen
willen adopteren, zodat het in strijd
met het subsidiariteitsbeginsel, zoals
neergelegd in het Haags
Adoptieverdrag, zou zijn om deze
kinderen ter adoptie aan te bieden
aan buitenlandse adoptieouders?

3
Deelt u de mening dat het risico dat
de niet-gehandicapte kinderen op
illegale wijze in tehuizen terecht
komen te groot is?

4
Bent u bereid een moratorium in te
stellen op adopties van
niet-gehandicapte kinderen uit China?

5
Wat is de stand van zaken in het door
u toegezegde onderzoek naar de

adoptiepraktijk in China?2 Wanneer
kan de Kamer hierover informatie
verwachten?

1 Trouw, 26 november 2009.
2 Kamerstuk 31 265, nr. 28.
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